
Kallelse till ordinarie stämma i Roslags-Breviks Samfällighetsförening

Tid: Onsdag 11 maj 2022 kl. 18.30
Plats: Folkets Hus, Åkersberga Centrum

Lokal: Grynnan (på bottenplan, ingång vid biograf)

Härmed kallar Styrelsen för Roslags-Breviks Samfällighetsförening (org. nr 717906-4857) till ordinarie
stämma på tid och plats enligt ovan.

Dagordning

1. fråga om mötet är behörigen utlyst
2. val av ordförande för stämman
3. val av sekreterare för stämman
4. val av två protokolljusterare
5. styrelsens och revisorernas berättelser
6. ansvarsfrihet för styrelsen
7. framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna
8. ersättning till styrelsen och revisorerna
9. styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd
10. val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter
11. val av revisorer och suppleanter
12. fråga om val av valberedning
13. övriga frågor
14. meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt

Styrelsens framställan utöver obligatoriska beslutspunkter samt motioner enligt föreningens stadgar
framgår i bilaga (s.2).

Bifogat till denna kallelse finns;

● Utgifts- och inkomststat med debiteringslängd enligt föreningens stadgar §13 utvisande det
belopp som skall uttaxeras, vad som belöper på varje medlem och när betalning skall ske.

● Fullmakt

Förvaltningsberättelse och Revisionsberättelse för den avslutade räkenskapsperioden finns fram till
stämman tillgänglig på föreningens hemsida www.roslagsbrevik.se eller hos föreningens ordförande

I samband med stämman serveras kaffe och smörgås.

Åkersberga 2022-04-09

Styrelsen
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Bilaga:

Inkomna motioner till ordinarie stämma 2022-05-11
Roslags-Breviks Samfällighetsförening (org. nr 717906-4857)

Motion till årsmötet gällande sommarvattnet

Roslags-Breviks samfällighet förvaltar idag 3 pumphus och ett vattenledningsnät för sommarvatten som vi
gemensamt tar hand om och betalar för.

Vårt område bestod från början av sommarboende men allteftersom att åren gått så har fler och fler
fastigheter blivit året-runt-boende med följden att de flesta fastigheter idag har egen brunn. På ett
tidigare årsmöte beslutades det att vattnet inte längre skulle hanteras som dricksvatten då det skulle
innebära mer arbete och kostnader för bland annat tillsyn och provtagningar enligt gällande lagstiftning.

Diskussioner om sommarvattnets nytta och framtid har därför börjat föras vid olika tillfällen och åsikter
om att lägga ner det har förts fram. Förutom elkostnader för sommarvattnet behöver det underhållas och
repareras om allt ska fungera och snart finns risken att vi står inför kostsamma åtgärder som kommer få
till nytta.

För att fastigheter som idag inte har någon annan lösning än sommarvattnet inte plötsligt ska stå helt
utan föreslår vi en avveckling på några års sikt så att berörda hinner hitta alternativa lösningar.

Vi yrkar därför att årsmötet beslutar

● att inga reparationer eller nyinvesteringar av vattenledningsnätet eller pumphus görs efter 2024
alternativt 2026

● att styrelsen får i uppdrag att ta fram en avvecklingsplan av vattenledningsnätet och pumphus för
beslut på nästa årsmöte

Martin & Sofia Nöjd                  Johan & Sara Andersson
Brevik 1:55                                    Brevik 1:68
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